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Onderwerp:                            Mening KHN betreffende toestaan Happy Hour
 
Beste 
 
Op het verzoek om onze mening te geven over het toestaan van Happy Hour in de Haarlemse Horeca kan KHN Haarlem kort zijn.
Wij zijn geen voorstander van een wijzig in het beleid waarmee Happy Hour weer tot de mogelijkheden behoort.
 
Met het toestaan van Happy Hour verwachten wij een toename van overlast in de Haarlemse binnenstad.
Momenteel is het uitgaansgebied mooi gecentreerd en is de veiligheid goed te handhaven.
Met het toestaan van Happy Hour verwachten wij dat juist buiten het uitgaansgebied horecagelegenheden met name jonge gasten willen trekken d.m.v. Happy Hour.
Zou de gemeente Happy Hour toestaan dan is onze verwachting dat groepen jonge mensen elders in de stad starten met “indrinken”, vervolgens het uitgaansgebied bezoeken en meer overlast verzorgen
in het centrum van de stad. Dit doet tevens afbreuk aan de veiligheid en uitstraling van onze horeca in het uitgaansgebied.
 
Ik hoop je hiermee voldoende geïnformeerd te hebben.
 
Met vriendelijke groet,
 

KHN Haarlem Voorzitter

Bijlage B (bij raadsstuk 2019/079632)




